
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín

konaného dňa 16. novembra 2022

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. Príloha)

Program: 1. Otvorenie a oboznámenie s programom

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice

                  3. Návrh plánu zasadnutí Rady školy v šk. roku 2022/23

                  4. Hodnotiaca správa MŠ za šk. rok 2021/22 

                  5. Hodnotiaca správa ZŠ za šk. rok 2021/22

                  6. Informácie o počte žiakov a ich rozdelenie

                  7. Školský poriadok MŠ

                  8. Školský poriadok ZŠ

                  9. Aktuálne problémy a aktivity v škole

                 10. Diskusia

                 11. Uznesenia

                 12. Záver   

Priebeh rokovania:

K bodu č. 1

Prítomných privítala a oboznámila s programom podpredsedníčka Rady školy pri ZŠ s MŠ 
Unín Mgr. Jaroslava Regásková. Predsedníčka RŠ Mgr. Andrea Havlová bola neprítomná a  
ospravedlnená z dôvodu PN. Podpredsedníčka zvlášť privítala nových členov RŠ v šk. roku 
2022/23 Ing. Zuzanu Mrázovú za rodičov MŠ a pani Máriu Malíkovú delegovanú za 
zriaďovateľa.  

K bodu č. 2

Podpredsedníčka Rady školy určila zapisovateľku zápisnice PaedDr. Luciu Cvečkovú 
a overovateľa zápisnice pána Romana Chrenku.

K bodu č. 3 

Podpredsedníčka Rady školy Mgr. Jaroslava Regásková navrhla plán zasadnutí RŠ v šk. roku 
2022/23. Zasadnutia sa uskutočnia štyrikrát a to v novembri, vo februári, v apríli a v júni. 



K bodu č. 4

Pani Anna Reháková, poverená zástupkyňou pre materskú školu Janou Križánkovou, 
oboznámila prítomných s Hodnotiacou správou MŠ za šk. rok 2021/22.  

K bodu č. 5

Pani riaditeľka školy  Mgr. Michaela Vaňková predniesla Hodnotiacu správu ZŠ za šk. rok 
2021/22.     

K bodu č. 6

Pani Anna Reháková informovala o počte žiakov v MŠ v šk. roku 2021/22, zapísaných bolo 
36 žiakov v dvoch triedach, v 1. triede (mravčekovia): 18 žiakov a v 2. triede (kuriatka): 18 
žiakov. Pani riaditeľka Mgr. Michaela Vaňková informovala o počte žiakov v ZŠ v šk. roku 
2021/22: v septembri 2021 bolo prítomných 121 žiakov, v priebehu roka jeden pristúpil, čiže 
spolu bolo 122 žiakov.

V novom šk. roku 2022/23 k 15. septembru v MŠ je v 1. triede zapísaných 15 žiakov, 
prítomných je 12 a od polroka prídu 3 deti, v 2. triede je 16 žiakov, z toho 6 predškolákov. 
V ZŠ bolo k 15. septembru prítomných 127 žiakov, avšak štyria žiaci pristúpili po 15. 
septembri, teda reálny počet žiakov v ZŠ je 131.

K bodu č. 7         

Pani Anna Reháková oboznámila všetkých so Školským poriadkom MŠ.

K bodu č. 8    

Pani riaditeľka Mgr. Michaela Vaňková informovala o Školskom poriadku ZŠ, ako aj o jeho 
doplneniach (vhodné oblečenie na vyučovaní, potrebné školské pomôcky, nepoužívanie 
mobilného telefónu...). Školský poriadok je poskytnutý verejnosti k nahliadnutiu. 

K bodu č. 9  

Pani riaditeľka uviedla, že vážne aktuálne problémy sa v škole nevyskytujú, riešia sa len 
problémy v rámci triedy. V šk. roku 2022/23 sa od septembra uskutočnili viaceré aktivity ako 
Záložka do knihy spája školy, Európsky deň jazykov, Zber papiera, Plody z našich záhrad, 
Zdravá desiata, Ekologická exkurzia, Súťaž WocaBee, Strašidelné odpoludnie...

Rovnako sa plánujú ďalšie aktivity v priebehu školského roka, napr. lyžiarsky výcvik 
v januári 2023 pre žiakov druhého stupňa do Oravskej Polhory, v júni  Školy v prírode pre 
prvý stupeň do Antonstálu pri Trenčíne a pre druhý stupeň do Tatranskej Lomnice...

K bodu č. 10      

Podpredsedníčka RŠ Mgr. Jaroslava Ragásková otvorila diskusiu. Pani riaditeľka Mgr. 
Michaela Vaňková oznámila, že občianske združenie, ktoré existuje pri ZŠ, bude mať novú 
konateľku a to pani Máriu Krempovú. Škola z tohto občianskeho združenia mohla zakúpiť 
pomôcky na vzdelávanie, a tak inovovať vzdelávací proces, zakúpila sa interaktívna tabuľa, 



reproduktory. PaedDr. Lucia Cvečková sa pýtala  počet integrovaných žiakov v ZŠ, pani 
riaditeľka uviedla, že v šk. roku 2021/22 boli štyria integrovaní žiaci, v novom šk. roku ich je 
šesť. Pán Roman Chrenka vyjadril obhajobu pani Izabely Flamíkovej, ktorá pôsobí ako 
súkromná  jazyková lektorka pre deti ZŠ. Pán Ing. Peter Štetina upozornil, že požiadavky ZŠ 
s MŠ treba uviesť v žiadosti pre zriaďovateľa. Pani riaditeľka informovala, že v areáli MŠ sú 
použité pneumatiky ako súčasť ihriska a ich výskyt bol napadnutý anonymnými rodičmi, 
vedenie školy bolo následne konfrontované návštevou pracovníkov hygieny a odboru 
životného prostredia.

K bodu č. 11              

Rada školy prijala uznesenia: jednohlasne schvaľuje plán zasadnutí RŠ v šk. roku 2022/23, 
berie na vedomie zmeniť na schvaľuje Hodnotiacu správu MŠ za šk. rok 2021/22, Hodnotiacu
správu ZŠ za šk. rok 2021/22 a berie na vedomie Školský poriadok MŠ a Školský poriadok 
ZŠ

K bodu č. 12 

Podpredsedníčka  Mgr. Jaroslava Regásková poďakovala prítomným a ukončila zasadnutie 
RŠ. 

V Uníne dňa 16. novembra 2022                                    zapísala: PaedDr. Lucia Cvečková

Príloha

Prezenčná listina


